
Z Á P I S N I C A
             

z  22.  zasadnutia obecného zastupiteľstva  v  Joviciach

konaného   dňa   24 . 05. 2021

Prítomní :                     Ildikó Lukacsová -  starostka obce

                                Poslanci : Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, František Barci,           
                                     Vlastimil  Demjan, Martin Dobos,  Ján Gebe

Neprítomní:                  Ing. Štefan  Tisza

                                        

Ďalší prítomní :            Ing. Ondrej Bartuš, hlavný kontrolór, Helena Tóthová  zam.     

Verejnosť:                     Ing. Tomáš Albert

PROGRAM:      

1.  Otvorenie, schválenie programu

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia

4.  Žiadosť o umiestnenie retardéra     

5.  Žiadosť o zníženie miestneho  poplatku za komunálny odpad a stočné

6.  Obecný úrad Jovice rekonštrukcia  - informácie

7.  Odpadové hospodárstvo  - informácie

8.  Rozpočtové opatrenie č.1/2021 - schválenie

          9.  Referát starostky

        10.  Rôzne

        11.  Záver



  1.  Otvorenie , schválenie programu

Zasadnutia   obecného zastupiteľstva otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  obce.  Na 
začiatku privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných  prítomných. Starostka obce  
konštatovala, že  poslanci na zasadnutie boli pozvaní písomne a včas. Z celkového počtu 7 
poslancov boli  5  prítomní , teda obecné zastupiteľstvo bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa.

Potom dala hlasovať o návrhu programu zasadnutia tak, ako bol zverejnený.

K návrhu neboli vznesené pripomienky.

Uznesenie č.  134 /2021

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice   schvaľuje   návrhu  programu  zasadnutia  tak,  ako  bol
zverejnený.

Hlasovanie : za:      5      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert, František Barci, Vlastimil Demjan,  

                                        Ján Gebe,
                    proti :  0
                    zdržal sa :  0
                    nehlasovali: 0
                    neprítomní pri hlasovaní:   2   Martin Doboš, Ing. Štefan Tisza

  2.  Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Následne určila zapisovateľa  a  overovateľov zápisnice a  potom dala hlasovať.

Uznesenie č.  135 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice za overovateľov zápisnice  zvolilo Jána Gebeho a  Vlastimila
Demjana.

 Hlasovanie : za:     5      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert, František Barci,Vlastimil Demjan,  

                                        Ján Gebe,

                       proti :  0
                       zdržal sa :  0
                       nehlasovali: 0
                       neprítomní pri hlasovaní:   2   Martin Doboš, Ing. Štefan Tisza

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
     

Po schválení programu zasadnutia vykonala starostka obce kontrolu plnenia uznesení  č. 121-
133/2021.

   



Uznesenie č.  136 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice v súlade §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v z.n.p. berie na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení č. 121 – 133/2021 zo dňa 29.3.2021.

 Hlasovanie : za:     5      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  František Barci,Vlastimil Demjan,   
    Ján Gebe.

                     proti :  0
                     zdržal sa :  0
                     nehlasovali: 0
                     neprítomní pri hlasovaní:   2   Martin Doboš, Ing. Štefan Tisza

4.   Žiadosť o umiestnenie retardéra

Starostka obce predložila poslancom žiadosť Jozefa Olexáka  o umiestnenie spomaľovacieho 
retardéra , zrkadla  a dopravnej značky so znížením rýchlosti na ceste pred domom na ulici Vŕbovej 
č. 218.
Na zasadnutie dostavil p. poslanec Marin Dobos a ospravedlnil sa za omeškanie.
p.Barci F.sa vyjadril, že on je proti, skôr by bolo potrebné na ulici pred p.Filčákom.
p.Albert T. - nakoľko cesta ešte nie je tam spravená, podľa mňa tam stačí doprané zrkadlo.

p.Bartuš - nie je to jednoduchá záležitosť. Ak chceme umiestniť retardéra  v prvom rade je potrebné 
predložiť projekt a žiadosť na dopravnú inšpekciu na posúdenie, ak s tým súhlasia, potom vybavíme
povolenie na stavbu a  vtedy sa môže prebiehať  realizácia. . Na druhej strane  má to aj nevýhody - 
retardér sa časom opotrebuje.

p. Starostka obce dala hlasovať za umiestnenie retardéra a  dopravného zrkadla.
 
Poslanci sa uzniesli nasledovne.

Uznesenie č.  137/2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  po  
A.    neschvaľuje  umiestnenie retardéra  
B.    súhlasí  umiestnením  dopravného zrkadla v zákrute na ulici  Vŕbová   parcela č. 1213/1

 Hlasovanie : za:     6      Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert,  František Barci, Vlastimil Demjan,  

                                        Ján Gebe, Martin Doboš         

                     proti :  0
                     zdržal sa :  0
                     nehlasovali: 0
                     neprítomní pri hlasovaní:  1   Ing. Štefan Tisza



5.   Žiadosť o zníženie miestneho poplatku za komunálny odpad a stočné

Starostka  obce  predložila  poslancom  žiadosť  Hostinec  Slniečko  –  Katarína  Farkaš  o  zníženie
poplatku  za  TKO a  stočné  na  rok  2021 z  dôvodu prerušenie  prevádzky počas  Covid  19    od
1.1.2021 do 29.4.2021.

Poslanec František Barci povedal, že do hostinca majú namontovaný vlastný vodomer, a stočné
chce platiť podľa nameraného množstva spotrebovanej vody a slovne začal útočiť na starostku , že
nechce aby bola schválená zníženie. 
Starostka poprosila , aby správal normálne a opýtala , že aký problém má nakoľko nenechal ani
priestor pre ostatných poslancov aby sa vyjadrili  k žiadosti. Zároveň dodala , že  ona len prečítala
žiadosť a vôbec sa k veci ani nevyjadrila. Ďalej dodala,  že obec nemá  vodovod, predchádzajúce
vedenie  obce  s bývalým  starostom  p.  Barcim   neschválilo  merače  ,  preto  vo  výpočtoch  obec
postupuje podľa zákona , nie podľa skutočnej spotreby vody. O týchto pravidlách  som nerozhodla
ja, tak že vyprosím si taký tón. 
Ing.   Andrea   Albertová  –  súhlasím  p.  starostkou  jednotne  musíme  konať  a nemôžeme  robiť
výnimky. 
Vlastimil  Demjan -   aj  minulý rok sme súhlasili  so znížením a vyúčtovanie bolo vykonané na
základe zmluvy , ktoré sme schválili ešte v roku 2019.  
Starostka dodala , že k žiadosti  sa nevyjadruje nech rozhodne zastupiteľstvo. Poslanci jednohlasne
hlasovali za odpustenie alikvotnej čiastky poplatkov . 

Uznesenie č. 138 / 2021

Obecné  zastupiteľstvo   súhlasí  s  odpustením  alikvotnej  časti  miestnych  poplatkov   za  odvoz
komunálneho odpadu a poplatok za kanalizáciu, pre Hostinec Slniečko – Katarína   Farkaš, Jovice
65 z dôvodu zatvorenie prevádzky  kvôli opatreniu UVZ SR na zamedzenie šíreniu vírusu covid 19,
na dobu od 1.1.2021 do 29.4.2021.

 Hlasovanie : za:     6      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert, František Barci, Vlastimil Demjan,   
    Ján Gebe, Martin Doboš

                      proti :  0
                      zdržal sa :  0
                      nehlasovali: 0
                      neprítomní pri hlasovaní:  1   Ing. Štefan Tisza

                                                                     

6.   Obecný úrad Jovice rekonštrukcia – informácie

p.Starostka oznámila, že stavebné povolenie na rekonštrukciu obecného úradu už je pripravené len
čakáme na súhlas evanjelickej cirkvi so zásahom požiarno nebezpečného priestoru na parcele č.94/1
a  94/3.  Vybudovanie  parkoviska  pred  obecným úradom  riešime   osobitným   projektom,  a  ku
vydaniu stavebného povolenia čakáme ešte na jeden podpis od p.Braššanovej. Predbežný termín
začatia prác  závisí od toho , či začneme s rekonštrukciou z vlastných zdrojov alebo čakáme na
vyhlásenie výzvy  z operačného programu zameraná na zníženie energetickej náročnosti verejných
budov. Predbežný termín  vyhlásenia sľúbili  na konci mája 2021 , ale  zatiaľ  len čakáme. 



Informácie poslanci brali na vedomie. 

7.   Odpadové hospodárstvo - informácie

Starostka  obce  v  zmysle  zákona  č.  329/2018 Z.z.  o  poplatkoch  za  uloženie  odpadov v  z.n.p.
predložila  Výpočet  vytriedenia   komunálnych  odpadov   v  obci   Jovice  za  rok  2020.  Úroveň
vytriedenia odpadov dosiahol výšku  8,33% je to lepšie ako za predchádzajúce roky , ale musíme
dosiahnuť hodnotu  nad 10% .

Uznesenie č. 139 / 2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice berie na vedomie Výpočet vytriedenia komunálnych odpadov v
roku 2020 na úrovni 8,33 % v zmysle zákona č. 329/2018 Z.z. o poplatkoch za uloženie odpadov v
z.n.p.

 Hlasovanie : za:     6      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,   
                            František Barci, Ján Gebe, Martin Doboš

                      proti :  0
                      zdržal sa :  0
                      nehlasovali: 0
                      neprítomní pri hlasovaní:  1   Ing. Štefan Tisza

p.Starostka ďalej oznámila že na čističke odpadovej vody prebiehala kontrola, meranie primárneho
a sekundárneho zariadenia. Podľa vyjadrenia p.Navrátila od firmy Aquaspiš v tejto záležitosti, na
meranie treba dať urobiť  certifikácie  raz za 2 roky. Ďalej informovala poslancov , že technológia
nestačí na  prečistenie  dovozeného kalu s p. Lázárom a problém je aj v tom , že vyťahuje aj také
staré  žumpy ktoré neboli niekoľko rokov vyprázdnené a dovezie mŕtveho kalu. Behom mesiaca
sme mali niekoľkokrát  problém aj s čerpadlami. Celú situáciu som konzultovala s p. Navratilom
a on  navrhol odstaviť likvidáciu odpadových vôd od obyvateľov do ČOV, lebo táto technológia
nevie vyčistiť mŕtvy kal v  takom veľkom množstve , čo naraz vypúšťa. Chceli sme pomôcť aj
ostatným domácnostiam bohužiaľ skúsenosti v tejto oblasti nemáme, ale aby sme predišli väčších
problémov musíme odstaviť dovoz a zrušiť zmluvu aj  s p. Lázárom. 
p.Alber Tomáš navrhol, aby ste dovolili dovoz kalu od nových rodinných domov a mali by všetci
predložiť potvrdenie o pravidelnom  vývoze.
p. Starostka neviem , či p. Lázár bude naďalej poskytovať túto službu , keď nebude mať pravidelne
každý deň vývoz. On má dosť veľké náklady , nakoľko za cisternu platí nájomné.  
p.Gebe sa pýtal ako je to so žiadosťou na dobudovanie kanalizácie.
p.Starostka  odpovedala,  že  máme  podanú  už  2  žiadosti,  ale  žiadne  vyhodnotenie  zo  strany
Environmentálneho fondu neboli doručené.
p.Starostka dala hlasovať za zrušenie Zmluvy na likvidáciu odpadovej vody s p.Lázárom

Poslanci jednohlasne hlasovali za zrušenie zmluvy s p.Lázárom.



Uznesenie č. 140 / 2021

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice  berie  na  vedomie   zrušenie  Zmluvy  č.01/132/2021  na
likvidáciu odpadových vôd dovážaných na ČOV v správe Obec Jovice a dovozcom : Ivan Lázár ,
Hradná 703,  049 45  Krásnohorské Podhradie.

 Hlasovanie : za:     6      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,   
                            František Barci, Ján Gebe, Martin Doboš

                      proti :  0
                      zdržal sa :  0
                      nehlasovali: 0
                      neprítomní pri hlasovaní:  1   Ing. Štefan Tisza

8.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 – schválenie

Starostka obce  prečítala a vysvetlila jednotlivé položky , ktoré sú predmetom zmien v rozpočte
rozpočtovým opatrením č.1/2021 a otvorila diskusiu k zmenám v rozpočte.  Rozpočtové opatrenie
č.1/2021  poslanci dostali spolu s pozvánkou  na preštudovanie.
Kontrolór obce skonštatoval, že úprava rozpočtu je v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách
a zákonom o obecnom zriadení.

Poslanci nemali žiadne pripomienky a uzniesli sa

 Uznesenie č. 141 / 2021

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice   schvaľuje   zmenu  rozpočtu  obce  Jovice  realizovanú
rozpočtovým opatrením  č.  1/2021 v zmysle  § 14,  ods.  1  zákona  NR SR č.  583/2004 Z.z.  o
rozpočtových pravidlách  územnej samosprávy  a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení
neskorších predpisov  nasledovne  :

Názov Rozpočet 
schválený

Upravený 
rozpočet k 30.4

Opatrenie č.1k 
31.5.2021

Rozpočet po 
úprave

Bežný príjem 296 887,00 296 887,00 52 205,84 349 092,84

Bežný výdaj 269 734,00 269 734,00 63 784,66 333 518,66

Saldo BR 27 153,00 27 153,00 - 11 578,82 15 574,18

Kapitálový príjem 1 000,00 1 000,00 0 1 000,00

Kapitálový výdaj 0 0 3 158,20 3 158,20

Saldo KR 1 000,00 1 000,00 - 3 158,20 - 2 158,20



FO príjem 0 0 3 512,96 3 512,96

FO výdaj 0 0 0 0

Saldo FO 0 0 3 512,96 3 512,96

Celkový príjem 297 887,00 297 887,00 55 718,80 353 605,80

Celkový výdaj 269 734,00 269 734,00 66 942,86 336 676,86

Prebytok/ 
schodok

28 153,00 28 153,00 - 11 224,06 16 928,94

Hlasovanie : za:    6     Ing. Andrea Albertová, Vlastimil Demjan,  Ján Gebe,

                                      Martin Doboš, František Barci, Tibor Albert

                     proti :  0
                     zdržal sa :  0
                     nehlasovali: 0
                     neprítomní pri hlasovaní:  1   Ing. Štefan Tisza,

9.  Referát starostky

- mali sme audit na účtovníctvo 4.Q 2020, aj ročný audit. Správa  bude doručená.

- aktivačná činnosť naďalej prebieha na verejných priestranstvách obce. Kosenie sa vykonalo vo
väčšine obce, ale máme nedostatok mužských pracovných síl na túto prácu.
p.Barci navrhol na kosenie zamestnať dôchodcu na dohodu, a kritizoval dodržanie pracovného času
nezamestnaných občanov v rámci  aktivačnej  činnosti
p.Dobos hovoril,  treba  kúpiť väčšiu kosačku,  napr.  traktorovú,  alebo  môžeme používať malý
traktor čo má TJ a na to zamestnať študenta cez prázdniny.
p.Albert sa pýtal, čo robí p.Rusňák, ako strážnik pri cintoríne, papiere  stále sú   rozhádzané.

Na koment p. Barciho a p. Alberta starostka reagovala len toľko , že práve on kritizuje, ale keď on
bol starostom pracovníci aktivačnej činnosti   pravidelne svoje pracoviská opustili neodpracovali
povinné hodiny počas pracovnej doby navštevovali aj krčmu  vtedy to bolo v poriadku. Neporiadok
bol   od  obchodu  smerom na  cintorín  aj  vtedy  ,  keď   Barci  bol  starostom a p.  Albertovi  ako
poslancovi vtedy nevadilo , len teraz.  Od apríla p. Rusňák vykoná  stráženie len v rámci aktivačnej
činnosti,  a  nie  cez  zmluvu  a  projekt.  Upratovanie  robíme  pravidelne,  ja  za  to  nemôžem ,  že
obyvatelia  MRK sa  správajú takto.   Stráženie obnovíme ,  keď cez úradu práce otvoria ďalšie
projekty.  Práce dobehneme,  teraz už nastúpili všetci účastníci aktivačných prác po Covide.  



p. Demjan –  tak isto kritizoval správanie dvoch poslancov nakoľko nemali dôvod útočiť sa na
starostku.  
   
Obidvaja poslanci p. Barci a p. Albert boli rozčúlení postavili sa  od stola  a opustili zasadnutie. 

- List od Ing. Tomáša Alberta a Ing. Eleonóry Gebeovej

Starostka  -  p. Ing. Tomáš Albert s manželkou  dňa 17.5.2021 doručili list ohľadom asfaltovanie
parc. č. 1213/1. Uznám, že v roku 2019 s uznesením č. 32/2019 zo dňa 15.4.2019 zastupiteľstvo
nariadilo vypracovanie projektu na asfalt  ,  ale medzi tým aj p. Doboš urobil  parceláciu a už aj
predával pozemky bez toho , aby oznámil svoj zámer  pre obec. Teraz už existujú dva súkromné
IBV a zatiaľ obec nevie , že tá druhá strana ako chce riešiť prístup na jednotlivé parcely. Ťažko sa
pracuje , keď chýba komunikácia.  Našla som vytyčovací náčrt z roku 2018 na vytýčenie lomových
bodov časti hranice pozemku  parc.č. 1213/ 1 na základe toho nové hranice boli v prírode označené
drevenými kolíkmi. Bola som to zistiť , ale nenašla som ani jeden  preto sa  pýtam  p. Alberta
Tomáša, či v skutočnosti boli tie kolíky ak áno kde sa stratili kto ich likvidoval ? Spevnili sme cestu
so štrkom , ale v skutočnosti neviem či hranice sú v poriadku. 
 p.Albert  Tomáš odpovedal, že dávnejšie videl tam  kolíky, ale teraz už  nie je tam nič, neviem  kto
to  vybral.  Ďalej  p.Albert  sa  pýtal  prečo  nie  je  do  rozpočtu  zapracované  aspoň  projektovanie
prístupnej cesty ku IBV pri ihrisku.
p. Demjan  existujúcu cestu sme  štrkom spevnili prístup sme zabezpečili, treba prehodnotiť celú
situáciu a potom odsúhlasiť prípravu projektu. Uznesenie máme plniť budeme vtedy , keď všetko
bude v poriadku. 
p. Bartuš sa vyjadril, že naša obec nemá plán zóny ani územný plán vypracovaný, a kým cesta nie je
povolená , domy  nemôžu povolené ani skolaudované. Teraz komplikuje situáciu aj skutočnosť , že
p. Doboš tak isto rozpredával pozemky a vôbec o tom neinformoval obec a nežiadal o vyjadrenie,
a nikto z ich strany nerieši prístup. Prvom rade musia nové vlastníci spolu dohodnúť a predložiť
svoje  návrhy. A na záver všetci vedeli od začiatku , že obec tam nikdy nemal komunikáciu len
poľnú cestu. 
Starostka sľubila  ,  že  kontaktuje  dopravného projektanta p.  Zoltána Béreša z Košíc  a zasiela  aj
vytyčovací náčrt  z roku 2018, aby na to pozrel a navrhol možnosti.  Na nasledujúcom zasadnutí
potom predloží získané informácie.  

- Žiadosť o súhlas obce na uloženie chráničky pre optické vedenie

Starostka obce predložila poslancom žiadosť Ing. Tomáša Alberta o súhlas obce na uloženie 
chráničky pre optické vedenie a list zo dňa 17.05.2021.  Stavebný úrad za obec Jovice dňa 6.4.2021 
vydal stanovisko v ktorom citujem „ Ak by boli investori vlastníci pozemku  1211/1 vo vašom 
zastúpení , potrebný by bol aj súhlas obecného zastupiteľstva s umiestnením stavby na parcele KNC
1213/1.“

p.Starostka dala hlasovať . Poslanci jednoznačne súhlasili a uzniesli sa.



Uznesenie č. 142/2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice súhlasí  s umiestnením 40 mm HDPE chráničky pre optické 
vedenie na parcele č. KNC 1213/1 až po 2. stĺp verejného osvetlenia a umiestnením boxu optického 
splitra na 2.a 3. stĺpe verejného osvetlenia.    

Hlasovanie : za:    4      Ing. Andrea Albertová,   Vlastimil Demjan,  Ján Gebe, Martin Dobos, 

                    proti :  0
                    zdržal sa :  0
                    nehlasovali: 0
                    neprítomní pri hlasovaní:  3   Ing. Štefan Tisza, František Barci, Tibor Albert

10.   Rôzne

p.Starostka informovala prítomných:

-   o návšteve autora knihy o Joviciach. Kniha bude vydaná budúci rok, čo bude ako monografické  
spracovanie.   Preto  prosila  zastupiteľstvo  o  zbierke starých   fotiek  z minulosti, o  kultúre a 
cirkevnej škole pôsobiacej v Joviciach zopár materiál už máme. Bude to vydané po slovenský a po 
maďarský.

- vo Váci  dňa 25.6.2021 sa koná " Cházár est ". Dostali sme pozvánku, kto má záujem, môže sa 
prihlásiť.

-  na Deň detí by sme mohli urobiť niečo v prírode pre deti  a ktorý deň by vyhovovalo? Zhodli sa
na       12.6.2021.

-  p.Kiss, podnikateľ v stavebníctve, doniesol novú situáciu, plán výstavby rodinných domov na
pozemku Eriky Echrismanovej.

11.  Záver

Zasadnutie ukončila a prítomným  poďakovala za účasť Ildikó Lukacsová, starostka obce.

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                           Podpis
  starostka  obce
        
...................................                              Vlastim Demjan                ..............................
 
                                                                  Ján Gebe ..............................

 V Joviciach dňa : 24.5.2021

Zapísala: Helena Tóthová


